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Enkel fråga till grundskolenämndens ordförande Malin Danielsson (FP) 
 

Två skolor på Bergavägen? 
 
I onsdags kväll kom ett reklamblad till ett stort antal föräldrar i kommunen. De 
flesta blev nog mycket överraskade. Avsändaren var Skapaskolan och i det stod 
att de i höst ska öppna en ny skola på Bergavägen i Glömsta. Lika överraskande 
blev alla som har förtroendeuppdrag i någon av de kommunala nämnder som 
arbetar med grundskoleetableringar, lokalförsörjning eller samhällsplanering - 
inte minst därför att frågor om framtidens skolkapacitet i Glömsta-Vistaberg har 
varit högaktuella en längre tid i kommunen. Det här säger förstås en hel del om 
bristerna i den lagstiftning som styr friskoleetableringar, men det väcker också 
frågor om hur kommunen har agerat. 
 
Så sent som den 5 november 2012 antog kommunfullmäktige en detaljplan för 
att kunna bygga en skola på en tomt strax intill den där Skapaskolan nu ska 
öppna. Det påverkar förstås förutsättningarna för hur vi ska planera för övriga 
skolor i området om det kommer en ny stor fristående skola på den här platsen. 
Det förutsätter kommunens medverkan att öppna en skola på den här aktuella 
tomten. Det borde därför ha varit självklart att kommunledningen hade initierat 
en diskussion om lämpligheten i att en ny skola etableras just på den här tomten 
med hänsyn till den pågående skolplaneringen i området. 
 
Har du klart för dig hur den nya fristående skolan kommer att påverka 
kommunens samlade skolplanering i området?  
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